
 

 

Skovvangskolen 

Bestyrelsesmøde 

Onsdag, 2024-04-12, kl. 17.15-19.00 

 

2024-F-1 Endelig dagsorden 

 

2024-F-1-0 Dagsorden for dette møde, kort mundtlig gennemgang mv. 

Mødet afholdes som fællesmøde mellem skolebestyrelse og SFO´s forældreråd 

17.15 

   

 

2024-F-1-1 Tema angående trivsel:  

Elevrådet har udvalgt områder, som de gerne vil 

have, at vi skal diskutere og kvalificerer.  

Elevrådet er inviteret til at deltage.  

 
17.20 

 Elevrådet har udvalgt følgende: Orden på skolen samt skolens toiletter. Der er gruppearbejde for 

forældrene omkring disse to emner, hvor der bliver fundet 6 punkter, som ledelsen tager med tilbage.  

 Pause 18:00 - 18:10   

2024-F-1-2  Diskussion af retningslinjer for – TP (se bilag): 

- Udlån af IT-udstyr/CB 

- Forsikringsforhold 

 18.10 

  Forsikringsforhold bliver godkendt 

Udlån af IT-udstyur/CB: Der er en håndfuld kommentar ift. ændring/tilføjelser. Disse bliver 

tilføjet/ændret. Den revideret version er på dagsordenen til næste møde 

 

2024-F-1-3 Personale – FH: 

 

 
18.40 

  Der er ansat to pædagoger til SFO, som skal være på henholdsvis på 1. og 2. årgang.  

Der har været opslået en tysk stilling, hvor skolen valgte ikke at lave en ansættelse, da der ikke var en 

egnet kandidat. Vi har valgt at ansætte en kendt vikar i timerne i et ½ år 

  

2024-F-1-3 Økonomi – FH: 

Status på økonomi samt udmeldinger om budget 

2025 

 

 18.45 



2 

 

 

  Forventet regnskab 2024: 

Undervisningsdelen: Går ca. ud med et underskud på 120.000 kr.  Positivt er at vores budgetlagte midler 

til vikar og specialklasser holder 

SFO: Går ud med ca. et underskud på ca. 90.000 kr.  

Budget 2025 

Vi har fået en udmelding på grundtildelingen på undervisningssiden på 49.300.000 kr. Det er en forøgelse 

på 700.000 kr. i forhold til kalenderåret 2024. Disse ekstramidler er dog båret af, at vi får flere 

udskolingsklasser, da vi rykker 6 x 6. klasse op i udskolingen, hvor vi får en større tildeling, da disse klasser 

også er forbundet med flere timer/udgifter. Vi har altså pt. ikke en modtaget ekstrapenge. 

Der pågår fortsat arbejde i Forvaltning og politisk om, hvordan de resterende penge, der politisk er afsat 

til skolerne gennem omstillingsplanen, bliver udmøntet. Der kan forventes var på, hvorvidt skolerne 

modtager noget på denne i februar-marts.  

Skolen er nødt til at lave budget med afsæt i de penge, vi ved, at vi får. Dette har betydning for, hvad vi 

kan indregne i forhold til timebudgetter og personalebehov til skoleåret 2025-26. Skolen laver budget 

med administrationen i december.  

Skolen er afsøgende på en ny skemamodel, der dels kan løfte pædagogiske kvalitet gennem kendte 

voksne i dele af skoledagen ved fravær samt øge mulighederne for holddeling og sparring mellem dansk- 

og matematiklærerne samt skolens vejledere. 

SFO har fået: 8.825.000 kr.  

   

2024-F-1-6 Evt.    

  
 

   

ooo --- 000 --- ooo 

Afrundende 

bemærkninger 

Forældrerepræsentanter, Reza Karimi, Louise Bro, Stine Skaarup, Kathryn Nielsen, Trine 

Henriksen, Heidi Johannsen, Lovisa Bergfriedt Andersen 

Medarbejderrepræsentanter, Mads Vejlgaard, Bjarke Carstensen 

Ledelsesrepræsentanter, Frank Hansen, Tove Pedersen 

 


